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PROTOKOLL MÖTE FÖR SMÅVILTJAKTLEDARE 

 

Fört vid småviltjaktledarmöte för Hellefors Jaktskytteklubb 2022-12-05, möteslokal 

Folkets Hus, Hällefors. 

 

Närvarande från styrelsen: Jonas Vestberg, Lars-Erik Göransson, Juhani Dahlbacka, 

Mikael Eriksson samt Jonas Hellsing  

 

Deltagare från följande jaktlag, 

 Sävsjön, Rockesholm, Silken, Pansartorp, Silvergruvan, Säfsbyn, Fredriksberg, Tyfors, 

Örling, Älvsjöhyttan och Gravendal 

 

 

1.  Mötesordförande Jonas Vestberg hälsade välkommen och förklarade mötet 

för öppnat.    

 

2.  Till justerare av protokollet jämte ordförande och sekreterare, valdes Sven-Inge  

     Runqvist. 

   

3.  Presentation av ekonomin baserat på halvårsresultatet i Augusti. Estimerat resultat   

     för jaktåret 2022-2023 ligger på ca 100´. En mycket preliminär budget för 2023-2024 

     presenterades. Budgeterad nettoomsättning 2023-2024 ligger på 1700´- 1800´ i      

    dagsläget men kan komma att revideras när slutgiltig budget skall presenteras. 

 

4.  Presentation av hur medlemssituationen ser ut idag och hur medlemskostnaden  

     fördelar sig per medlem i olika kostnadsslag, ex.vis skjutbanor, viltvård etc. 

     Medlemsantalet i år är 544 medlemmar varav 380 är småviltjägare, kostnaden per      

     medlem 2022-2023 är ~ 1400:- för medlem och ~ 4200:- för småviltjägare. 

     Följande idéer presenterades och diskuterades 

- Diskussion med SvJf om att ansluta våra medlemmar för 300:- alltså endast för 

att uppfylla kravet i §7 om att ansluta våra medlemmar till en jägarförsäkring. 

Om detta är möjligt får medlemmen själv betala ev medlemstidning etc.  

- Omfördela medlemskostnaden ex.vis 1700:- för medlem och 4300:- för 

småviltjägare. 

- Renodla medlemskapet dvs ha bara en medlemskategori. Medlem är 

småviltjägare som betalar för småviltarrendet. 

Om vi renodlar medlemskapet så krävs det 395 medlemmar vid en 

medlemsavgift på 4300:- för att nå intäkten 1700´. 

- Erbjuda familjemedlemskap för respektive/sambo på samma adress ex.vis 50% 

rabatt 
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- Erbjuda ungdomsrabatt upp till 26år ex.vis 30% rabatt 

- Aktivt marknadsföra klubben.  

     Som ett test la Jonas ut på två FB grupper information om klubben och ca 30   

     personer visade intresse varav ca 10 personer tydligt har meddelat att de vill vara  

     medlemmar nästa år. 

      

    Kan vi få fler jaktlag att kräva av sina medlemmar att arrendera all jakt och därmed  

    anslutas till klubben? Det är flera lag som har tagit detta beslut och fört in i lagens  

    egna stadgar om detta krav. 

 

    Klubben skall uppvakta StoraEnso i Januari månad där en presentation av klubben  

    kommer at tas fram. Förslagsvis kommer även HTskog att uppvaktas. 

    Önskemål framförs om att få vetskap om kommande arrendepriser så tidigt som  

    möjligt. En uppmaning om ändring på text i lagens arrendeavtal till att innefatta  

    ” Minst 30 % av marken skall vara tillgänglig för småviltjakt även under pågående  

    älgjakt.” 

       

5.  Presentation av ”Viltvård”. Genomgång av klubbens nuvarande bestämmelser och  

     intentioner vad gäller viltvård. Konstateras att dessa bestämmelser är förlegade och 

     behöver revideras.  

     Genomgång av jaktlagen 1987:259 4§ Viltvård där det framkommer bl.a att ansvaret  

     för att utföra viltvård ligger på markägaren och jakrättshavaren. Lag 1997:343 

 

     Förslag på viltvårdsåtgärder hade inkommit till mötet och presenterades. Förslagen  

     bygger på de bestämmelser vi har i dag ang olika dagsverken/medlem. 

 

     Förslag om att tillsätta en arbetsgrupp för att till årsmötet framlägga förslag på hur  

     klubbens viltvårdsuppdrag skall fungera i framtiden. En medlem ur mötesdeltagarna  

     angav sitt intresse för att medverka i arbetsgruppen, Linus Tengelin. En uppmaning  

     till att nominera deltagare i arbetsgruppen skickas ut till småvitjaktledarna senast  

     under v 50, ansv Juhani. En styrelsemedlem skall ingå i arbetsgruppen och vara  

     sammankallande. 

 

     Frågeställningar att ta hänsyn till för arbetsgruppen: 

- Hur definiera begreppet ”viltvård”? Idag så utförs åtgärder som definieras som 

viltvårdsdagsverken men som inte har med detta att göra, ex.vis jour vid 

skjutbanan och röja älgpass.  

Viltvården skall bedrivas så att födotillgång, fortplantningsmöjligheter, 

balansförhållande till predatorer samt skydd blir det bästa för allt vilt inom 

klubbens verksamhetsområde (enl pkt 3 i klubbens bestämmelser) 

- Hur hantera medlemmarna i ”småviltlaget”? Var och vad skall dessa 

medlemmar utföra? 

- Hur skall vi finansiera de av klubben finansierade viltvårdsåtgärderna?  

 

      Diskussion om premievilt, listan på godkänt premievilt skall skickas in till  

      småviltavdelningen i April månad. Viktigt är att premierat vilt verifieras och  

     godkänns av småviltjaktledaren enl de bestämmelser som antogs vid årsmötet. 

 

     Varför har våra medlemmar så svårt att rapportera rovvilt på Skandobs?? 

      När man går in i Skandobs så är klubbens marker en stor vit fläck, dvs inga  
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      observationer av rovvilt ändock så florerar rykten om observationer både i  

      åtelkameror och fysiskt. Vår ambition måste vara att rapportera så mycket som  

     möjligt för att kunna påvisa förekomst och även att kunna få jakt på rovvilt. 

      Uppmaning till våra medlemmar att rapportera läggs ut på hemsidan och FB, Jonas  

      tar fram en lämplig uppmaning!  

      

  6.  Digitala bokningssystemet fungerar bra och känns som att det har gett fler  

       jakttillfällen.  

       Nytt är att vid låsning av rutor så ändras färgen till svart för den låsta rutan. Trots  

       att efter uppmaning ha öppna rutor för småviltjakt även under pågående älgjakt så  

       bokas inte dessa rutor, vilket då naturligtvis ger möjlighet till älgjakt även på dessa  

       rutor. Att låsa hela marken för 1:a älgjaktsveckan och nån helg efter det är  ok.   

      Fortfarande finns brister i systemet.  

- Rapporteringen av gästjägare som inte är medlem i klubben registreras ej. 

- Man kan inte boka ny mark samma dag om du har ex.vis skjutit vilt  och 

rapporterat detta på den första marken.  

- Småviltjaktledaren måste kunna gå in och redigera ex.vis om felaktigt djurslag 

angetts i rapporten 

- Småviltavdelningen kan inte få ut statistik ur systemet 

 

      Rapportdelen måste redigeras och detta skall vara klart innan årsmötet 2023.  

     Ansvarig för att driva detta arbete är Lars-Erik Göransson. 

      

 

 7. Övrigt 

      Diskussion om begreppet högvilt och vilket vilt som klubben har jakträtten till.  

     Vargen är ett vilt som på StoraEnsos marker tillhör lagen medans på övrig mark  

     tillhör klubben, vilket kan medföra problem om vi skulle få vargjakt på de av  

     klubben arrenderade markerna. 

     Vi skall vara försiktiga, noggranna och tydliga när vi av någon anledning vill  

     begränsa möjligheten för våra medlemmar att jaga. Att stänga en ruta för fortsatt  

     rådjursjakt efter att ett rådjur är skjutet är inte ok, detta justeras av ansvarig för  

     området. 

 

 

 

     

-----------------------------------               ------------------------------------------ 

Juhani Dahlbacka sekreterare                         Jonas Vestberg mötesordförande 

 

 

----------------------------------- 

Sven-Inge Runqvist justerare 

 

 

 

 


